
Har røget cigaretter i 26 år siden jeg var 14, og er nu skiftet helt til damp, og er nu nede på 8mg/ml 

nicotin. 

Konsekvensen: 

Ingen slim 

Ingen hosten om morgenen 

Sår heler hurtigere end tidligere 

Jeg er ikke så meget syg som tidligere 

Min økonomi er blevet bedre 

 

Det giver absolut ingen mening at lave denne lovændring, da det er mit indryk at rigtigt mange har 

samme glæde ved skiftet, så den eneste grund til denne lovændring er at få folk til at ryge analoge 

cigaretter igen, for på den måde at få lidt flere afgifter i statskasse. 

 

Hvis i skal lave en lovændring omkring røg burde det være omkring analoge cigaretter, da det er 

påvist at være langt mere skadeligt end damp. 

 

Jeg mangler i den grad saglige argumenter for at kunne se at denne lovændring giver mening. 

 

Med håb om at i genovervejer dette med noget større grundighed. 

 

Jesper Sørensen  
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